



Perseverance

毅力



Moral Values for Children



You can fail many times—in different things—and you will. But you're not a failure as long as you keep getting up and trying again.

你可以在不同的事上失败很多次，而且你一定会失败。但只要你站起来继续尝试，你就不是失败者。



Sometimes on the first try, or the first few tries, a birdie doesn't get very far, and it kind of flaps and flops around a bit until it gets the hang of flying. As you are learning something new, there will be some mistakes, failures, and belly flops. But that's not a bad thing.

有时候在第一次尝试，或是尝试几次之后，雏鸟仍然不能飞得太远，只是不断拍打翅膀或翻跟斗，直到学习如何飞翔为止。在大家学习及伸展信心的同时，也会开始犯错误、失败及翻跟斗。但那不是一件坏事。



We need to have the faith to step out and do what we need to do—even if it's something we've never done before. We have to let go of our fears and limitations.

Even if you fail once, twice, or more, you can still be a winner if you keep at it.

我们需要有胆敢尝试、做我们需要做的事情之信心，即使是我们以前没有做过的一些事情。我们都需要淡忘我们的恐惧及极限。

即使你失败过一次、两次或是更多次，如果你继续尝试下去，你仍然可以成为一位赢家。



Always remember that there's a difference between failure, which will happen a lot in our lives, and being a failure—which only happens if we decide to give up and quit.

There's a big difference between saying “I fail” and “I'm a failure.” There's no disgrace in saying the first—which is just a fact of life—but you should never say “I'm a failure” unless you've decided to give up.

要记得，失败和成为一位失败者的意义是不同的。失败在我们的生命里时常会出现；但在我们决定放弃和停止时，我们才成为一位失败者。“我失败了”和“我是一位失败者”这两句话的意义大不相同。说前者并不是一件羞耻的事，那只是生命中一个事实。但除非你决定要放弃，否则你永远都不应该说：“我是一位失败者。”